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Vážení spoluobčané,
stejně jako v minulých letech tak i letos mi hned na 
začátku tohoto prvního letošního příspěvku dovolte, 
abych Vás pozdravil a v tom novém roce Vám popřál 
hlavně pevné zdraví, štěstí a lásky, rodinné pohody, 
ale také spoustu osobních i pracovních úspěchů.

Opět jsme uzavřeli „starý“ rok, který byl pestrý 
a poměrně vyčerpávající, neboť se nesl v duchu rea-
lizace velice náročných projektů. Jeden z těchto pro-
jektů máme za sebou. Druhý projekt nás bude inten-
zivně provázet ještě letošním rokem. Ještě letos bude 
zapotřebí se obrnit dostatečnou dávkou trpělivosti 
a tolerance. Víme, že to jsou zásahy člověka omezují-
cí, ale neděláme to proto, abychom Vás chtěli omezo-
vat, ale proto, abychom naši obec posunuli dále, 
abychom pomohli životnímu prostředí a aby se nám 
tu lépe žilo. 

Koncem roku provedla Správa silnic Olomouckého 
kraje celkovou opravu silnice Bouzov – Podolí – Boří. 
Práce, kterou prováděla fi rma STRABAG, je velice zda-
řilá. Můžeme s radostí konstatovat, že se nám pomalu 
daří zajišťovat opravy komunikací, které jsou v někte-
rých lokalitách ve velmi neuspokojivém stavu. Stále 
jednáme s SSOK o možnostech oprav lokálních i cel-
kových. Bohužel, v souvislosti s loňskými ničivými po-
vodněmi se většina fi nancí a materiálu přesunula do 
postižených oblastí, což je zcela pochopitelné. Proto 
jsme rádi i za to málo, co se nám u nás podaří opravit.   
Stejně tak se nám podařilo zajistit opravu „lesní“ spoj-
nice od Panských rybníků ve směru na Kadeřín. 

Činnost obce a realizace projektů:
Stejně jako v předchozích vydáních, tak i nyní Vás 

budeme průběžně informovat o činnosti obce, včetně 
realizací projektů. 

	SPLAŠKOVÁ KANALIZACE + ČISTIČKA ODPAD-
NÍCH VOD – ve druhé polovině února budou zahá-
jeny pokračující práce na výstavbě nové splaškové 
kanalizace a ČOV. Samotná ČOV je již kompletně vy-
strojena a v zimě byl spuštěn tzv. zimní provoz. Na 
začátku roku jsme poté provedli testovací zkoušku 
provozu na 72 hodin. Tato zkouška proběhla bez zá-
vad.
Nyní se budou připravovat práce na výstavbu Řadu 
A6/II v Jeřmani a bude probíhat příprava napojová-
ní jednotlivých přípojek a osazování jímek techno-
logií.

 V této souvislosti bych chtěl požádat všechny, co 
ještě nezačali s přípravou pro napojení technolo-

gie, aby tak učinili, protože bude zapotřebí postup-
né připojování jednotlivých domácností. Je třeba si 
uvědomit, že nebude v reálných možnostech napo-
jit všechny domácnosti současně.

 Telefonní kontakty budete mít v dalším příspěvku. 

	VODOVODNÍ SÍŤ BOUZOV – HVOZDEČKO – KOVÁ-
ŘOV – postupně bude probíhat napojování jednotli-
vých domácností. 

	OPRAVA CHODNÍKŮ: podařilo se nám získat sta-
vební povolení na opravu chodníků v Bouzově, a to 
od areálu bývalého JZD až po hotel, a to po obou 
stranách. Nyní budeme hledat vhodné dotační pro-
jekty, kterými bychom realizaci opravy fi nančně 
podpořili.

	SPORTOVNÍ AREÁL BOUZOV – byla dokončena re-
alizace výstavby osvětlení hřiště na malou kopanou 
a tenisový kurt.

	SVOZY BIOODPADU – tak jako v předchozích le-
tech, i letos bude probíhat svoz bioodpadu (tráva, 
listí, větve aj.) tak, že svoz bude rozdělen. Z počát-
ku zahradnické sezóny se bude jeden týden svážet 
listí a tráva, druhý týden větve. Poté již bude zajiš-
ťován pouze svoz trávy. Tento systém se nám osvěd-
čil, proto bychom v něm rádi pokračovali. Jen bych 
chtěl požádat všechny občany, pokud budete ořezá-
vat stromy, prosím nevhazujete do kontejnerů celé 
koruny stromů, ale opravdu jednotlivé větve, aby se 
do kontejnerů vešlo odpadu co nejvíce. Dále bych 
Vás chtěl požádat, nevhazujte mezi bioodpad ka-
mení nebo kovový odpad tak, jak se nám to stávalo 
v minulosti, kdy jsme z kontejnerů vybírali kusy sta-
rého drátěného oplocení a kovové plotové sloupky, 
rozbité betonové sloupky, různé kusy starých desek 
z rozbitých kurníků či králikáren a velké kameny. 
Tím, že se tyto věci „ukryjí“ na dno kontejneru ne-
znamená, že na ně nepřijdeme.  

	KOMUNÁLNÍ ODPAD – třídění odpadu celkově 
dává smysl a touto cestou chci poděkovat všem, 
kdo odpad třídí. V každé naší místní části jsou vy-
tvořeny hnízda s kontejnery na různé druhy odpa-
du. Na žádost občanů se budeme snažit vybavit tato 
hnízda i kontejnery na plechovky.

 Stejně tak chci apelovat na všechny občany, kteří vy-
užívají popelnice na olej – s oranžovými kryty, aby 
do těchto popelnic nevhazovali olej ve skleněných 
nádobách, ale pouze v PET láhvích. Stejně tak do 
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těchto popelnic nevhazujte žádné jiné odpadky, 
protože nám pak tyto popelnice nikdo nevyveze 
a nám zůstává ekologická zátěž. 

	TECHNICKÉ ODDĚLENÍ A SERVISNÍ SLUŽBY– od 
nového roku jsme utvořili novou strukturu technic-
kých činností obce, kterými zajišťujeme veškeré 
činnosti – celková údržba a chod obecních budov, 
veřejné prostranství + veřejná zeleň, voda, topení 
apod. Pracovníci mají rozděleny kompetence, za 
které jsou přímo odpovědní a veškerá jejich činnost 
bude řízena jejich nadřízenými pracovníky, kterými 
jsou starosta a místostarosta obce. 

 Pokud budete mít nějaké požadavky směrem 
k těmto záležitostem, obracejte se primárně 
s těmito žádostmi na obec – tel.: 585 346 207, 
kde budou vaše podání zaznamenána a předá-
na k vyřízení konkrétnímu pracovníkovi. 

	VEŘEJNÉ WC – v rámci zkvalitnění služeb nejen 
pro naše občany, ale také pro širokou veřejnost, 
jsme se rozhodli pokročit o kousek dále a na žádost 
občanů i veřejnosti zajistit provoz veřejných toalet 
celoročně. Z tohoto důvodu jsem se také rozhodli,
že veřejné toalety budou osazeny vstupními turni-
kety s možností platby jak mincemi, tak i platební-
mi kartami. Na tomto záměru jsme pracovali již od 
podzimu loňského roku. Na jaře začneme s příprav-
nými pracemi tak, abychom vše stihli do hlavní tu-
ristické sezóny. 

	PARKOVIŠTĚ – zastupitelstvo obce na svých pra-
covních schůzkách opakovaně řešilo problematiku 
parkoviště, a to zejména v souvislosti s negativními 
skutečnostmi, jako je večerní či noční driftování 
vozidel. Při této příležitosti padal opakovaný návrh 
na zvážení možnosti provozování parkoviště. Na 
posledním pracovním zasedání bylo rozhodnuto 
o tom, že se obecní parkoviště u hradu pro letošní 
rok pronajímat nebude a jeho provoz zajistí Obec 
Bouzov. Jaká konkrétní forma obsluhy bude realizo-
vána, to bude ještě předmětem dohody. Zcela jistě 
však máme zájem na tom, osadit parkoviště plateb-
ním automatem a zvažujeme i možnost vjezdových 
a výjezdových zábran (závor).

 Obdobným způsobem, tj. osazením platebního par-
kovacího terminálu – bez závory, chceme postupo-
vat na spodním parkovišti na městečku (před býva-
lou poštou). 

	SPOLEČENSKÉ A KULTURNÍ ZÁLEŽITOSTI – 
jak již sami víte, tak v novém režimu funguje 
i KNIHOVNA BOUZOV, kdy byla rozšířena otvírací 
doba pro veřejnost. Díky dotacím, o které jsme po-
žádali bude naše knihovna disponovat i systémem 
e-knihy, modernější výpočetní technikou v rámci 
veřejného internetu a kopírovacích služeb. Stej-
ně tak bychom z dotací mohli získat fi nanční pro-
středky na nové vybavení knihovny – regály a další 
vnitřní vybavení. 

 Součástí provozu KNIHOVNY je i poskytování slu-
žeb nově zavedeného TURISTICKÉHO A INFORMAČ-
NÍHO CENTRA (dále jen „TIC“) a MUZEA HISTORIE
A ŘEMESEL. 

 V rámci činnosti TIC budou poskytovány nejen 
informační služby, ale rovněž služby spojené s pro-
dejem upomínkových předmětů s logem naší obce, 
a po dohodě s místními podnikateli umožníme i ko-
misní prodej jejich výrobků.

 V rámci činnosti MUZEA HISTORIE A ŘEMESEL
budou prováděny i komentované prohlídky a bu-
dou organizovány různé společenské akce se za-
měřením na jednotlivé historické události v našem 
kraji. 

 V rámci pořádání kulturních akcí pak budeme do 
této činnosti též zapojovat i opětovně oživený SE-
NIOR KLUB BOUZOV, se kterým již nějakou dobu 
pořádáme různé přednášky. Vzhledem k tomu, že 
se jedná o přednášky velice zajímavé, chceme se 
s nimi podělit i se širokou veřejností.  

Výčet činností není taxativní. Činností je opravdu 
spoustu a my jsme rádi za Vaši podporu. Rozumím 
tomu, že ne vše se podaří podle představ každého 
jednoho z nás. Rozhodně se snažíme, aby věci, které 
děláme přispěly ke spokojenosti všech.

Přeji Vám všem hodně sil a vše jen to dobré. 
Mgr. Bc. Dušan TEJKAL

starosta obce

BŘEZEN

Paní Bártová Anežka

Paní Novotná Jarmila

Pan Kotrle Miroslav

Paní Knapová Kateřina

Paní Čiklová Jarmila

Paní Ondrušková Daniela

Pan Poles Pavel

Paní Recová Marta

Paní Navarová Anna

Pan Ryzí Tomáš

Paní Koutná Andrea

Pan Krutil Jindřich

DUBEN

Paní Vopravilová Zdenka

Paní Kramplová Marie

Pan Kovář Vladimír

Pan Holub Jaromír

Pan Grác Jaroslav

Paní Nováčková Světlana

Paní Braunová Božena

Paní Labonková Miroslava

Paní Kubíčková Květoslava

Pan Peška Jaroslav

Pan Strádal Vít

Pan Kolavík Jiří

Pan Vařeka Alois

Paní Havlínová Jana

Pan Krampla Pavel

Pan Petržela Roman

Pan Kamler Pavel

Pan Koukal Jan

Paní Šrámková Květoslava

Pan Ženožička Jiří

Paní Nováková Petra

Pan Kopečný Rostislav

Pan Vlček Jiří
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OKÉNKO PRO SENIORY
Ráda Vás zdravím v novém roce. V krátkosti Vám po-
skytnu několik informací o činnosti našich seniorů. 
Samozřejmě se naše činnost netýká pouze seniorů, 
ale také široké veřejnosti. 
Každé druhé úterý v kalendářním měsíci se schá-
zíme v Radničním sále OÚ Bouzov, a to vždy od 
15.00 hodin. Případná změna se odvozuje od ak-
tuálního počasí a konkrétních činností. O případ-
ných změnách jste vždy předem informováni. 

TERMÍNY PŘÍŠTÍHO SETKÁNÍ

	11. března 2025 – od 15.00 hodin – besídka – Me-
zinárodní den žen 

	8. dubna 2025 – od 15.00 hodin – proběhne be-
seda na téma „Digitální gramotnost seniorů“ – Se-
niorOn, z.ú.  

 Bc. Pavlína Jelenovičová, DiS

NA PLÁNOVANÉ BESEDY A ZÁJMOVÉ AKCE JSOU SRDEČNĚ ZVÁNI I VŠICHNI NAŠI SPOLUOBČANÉ, ZEJMÉNA 
TI, KTEŘÍ SE ZAJÍMAJÍ O PŘEDMĚTNÁ TÉMATA. PŘÍTOMNOST NA BESEDÁCH NENÍ NIJAK VĚKOVĚ OMEZENA.

Výsledky Tříkrálové sbírky 2025 v jednotlivých obcích

Tříkrálová sbírka proběhla v 59 místech našeho regionu:

Litovel 142 929 Kozov, Blážov, Kadeřín, Svojanov 9 436
Chořelice 13 428 Kovářov 2 813
Nasobůrky 15 772 Podolí 6 210
Víska 4 505 Olešnice 5 673
Tři Dvory 10 686 Jeřmaň 4 440
Rozvadovice 8 125 Doly, Bezděkov 6 300
Unčovice 13 827 Náklo 35 073
Březové 6 361 Mezice 12 389
Myslechovice 15 956 Lhota n. M. 5 572
Savín 5 971 Skrbeň 43 303
Nová Ves 10 915 Příkazy 40 937
Červenka 59 580 Hynkov 10 826
Pňovice 11 470 Dubčany 13 729
Střeň 6 240 Loučka 13 719
Mladeč 14 503 Vilémov 19 700
Bílá Lhota, Pateřín 7 545 Olbramice 10 111
Hradečná 8 831 Bílsko 11 816
Měník 4 795 Haňovice 16 599
Řimice 12 779 Kluzov 4 300
Hrabí 7 140 Cholina 20 124
Měrotín 14 655 Senice 60 020
Slavětín 8 470 Cakov 8 185
Senička 14 488 Odrlice 11 520
Náměšť 91 591 Luká 20 275
Loučany 33 920 Veselíčko 4 910
Bouzov 24 769 Javoříčko 7 706
Hvozdečko 5 150 Ješov 7 890

Celkem bylo vykoledováno: 987 967 Kč
Sbírka probíhá také online a lze do ní ještě přispívat na www.trikralovasbirka.cz, zadáním poštovního směrovacího čísla 
vaší obce a potvrzením zvoleného příjemce daru – Charity Šternberk (výtěžek bude následně rozdělen jednotlivým střediskům: 
Šternberk, Litovel a Uničov). 
Darovaná částka v hotovosti byla po rozpečetění a přepočítání pokladniček na jednotlivých městských nebo obecních úřadech 
následně odeslána na centrální charitní konto u České spořitelny. Z centrálního konta budou peníze rozděleny do regionů na 
schválené projekty jednotlivých místních charit a na humanitární pomoc u nás i v zahraničí.  Výnos Tříkrálové sbírky je z nej-
větší části tradičně věnován na podporu záměrů pro lidi v nouzi na území ČR. Jde o různé formy pomoci pro seniory, matky 
dětmi v tísni, lidi s postižením, bez domova, sociálně vyloučené či ohrožené vyloučením. Desetina výtěžku je určena na pomoc 
rozvojových projektů do zahraničí (např. na udržení zdrojů obživy nebo vzdělávání), případně jako rezerva pro případ humani-
tárních katastrof.
V roce 2024 se podařilo získat v našem litovelském regionu částku 939.148,-Kč. Část sbírky, určenou pro vlastní projekty Cha-
rity, jsme použili na rekonstrukci sociálního zázemí střediska Litovel, spoluúčast při obnově vozového parku- nákup automobilu 
pro Charitní pečovatelskou službu. Jako každý rok jsme poskytli také přímou pomoc rodinám a osobám v nouzi.

Děkujeme za Vaši štědrost. Stejně děkujeme všem, kdo nám s Tříkrálovou sbírkou pomáhali.
Charita Šternberk, středisko Litovel

Nejmladší koledníci Kovářov

V obci Obectov pořádá Tříkrálovou 
sbírku Charita Zábřeh a v letošním roce 
bylo vybráno 5.040 Kč. Děkujeme.
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Mačkáme se na prosté lavici. Hudba tu zní tak sil-
ně, že při rozhovoru musí člověk spíše odezírat ze rtů. 
Moje neustálé poklepávání nohou tady ale naštěstí 
nikoho nepohoršuje. Kelímek s pivem si raději přidr-
žuji, neb stůl se vikle stejně jako ta lavice. V nepravi-
delných intervalech do něj ještě občas někdo naletí 
a po vylitém pivu v klínu netoužím. Je začátek léta, ale 
teplo zrovna není. A to je brzké odpoledne. 

Rohozecké pivní slavnosti mají svoje kouzlo. Pivo-
var v Malém Rohozci tu založil v roce 1850 továrník 
Ferdinand Unger. Po něm jej provozovali jeho syn 
a vnuk. Ten v roce 1910 pivovar prodal nově vzniklé 
společnosti Společenský pivovar a velkostatek hostin-
ských s.r.o. V roce 1948 byl pivovar znárodněn a nasta-
la doba pomalého trápení. Až 1. července roku 2004, 
kdy byla založena nová společnost Pivovar Rohozec, 
a.s., začaly pro pivovar lepší časy. Investice nejen do 
vlastní výroby piva, ale i do vzhledu celého areálu. 
Krásně, citlivě opravená stavba 175 let starého pivova-
ru září už z dálky. Dnes když jdete z Turnova, směrem 
na Hrubý Rohozec, kde je krásný zámek, tak ještě kou-
sek dál a jste v pivovaru na Malém Rohozci. Dýchne to 
tady na vás starými časy. Smekám.

Každý pivovar, který se má čím pochlubit, má na 
to v rozpočtu kapitál a dostatek nadšení a sil, udělá 
svoje pivní slavnosti. Taková malá odměna svým pijá-
kům. Pro nás kamarády je to takový summit. Termín 
je hodně dlouho dopředu známý, tudíž se každý ze 
zúčastněných nemá na co vymlouvat. Když vás někdo 
pozve na svatbu - s ročním předstihem - uděláte si do 
kalendáře výraznou značku, přes kterou žádný vlak 
neprojede. A to má taky svoje kouzlo.

Jdu do prodejny se suvenýry, neb pít pivo z kelím-
ku je nouzové řešení. Za necelou stokorunu si pořídím 
půllitr s aktuálním logem letošních slavností. Doma, 
mezi bratry (půllitry) a sestrami (třetinkami), se bude 
jistě vyjímat. Korýtko s tekoucí vodou u toitojek je 
na „sanitaci“ ideální. Životní prostředí se má šetřit, 
a když už někde jsou vratné kelímky v kurzu, tak tady 
ještě ne. Tahle vyprávěnka je trochu časem zpět, kdy 
vratné kelímky byly ještě v plenkách. 

Zářivě do červena zabarvené vlasy jsou vidět jako 
maják na širém moři. I když hudba nepolevuje ve 
svých decibelech, ale jsem kus dál od pódia. Osmělím 
se a ptám se červeně zářící ženy: 

„Vás už jsem někde viděl!“
„To nevím, vykat si snad nemusíme.“ 
„Děkuji, já jsem Michal.“
„Já jsem Petra, Peťule.“
„To mě těší!“
S naivním úklonkem, trochu zakrývám svoje roz-

paky. Sympatická ženská, já v konverzacích učiněný 
neumětel. Do čeho jsem se to zase pustil, říkám si. Su-
mmit je summit a to má svoje pravidla.

„Odkud jsi?“
„Jsem ze Slané u Semil!“
„Já jsem z Bouzova.“
„Kde to je?“
„Na Moravě, později ti povykládám. Až se lépe usly-

šíme!“
Nová kapela přidala na hlasitosti, tak zase jen zbý-

vá odezírat ze rtů. Krásná žena, s tajemným pohledem 
a červenými vlasy sedí kousek ode mne. Vykládali 
jsme si dlouho. Nevím, do jaké míry jsme se slyšeli, 
ale bylo to příjemné. 

Ráno, spíše dopoledne po rozlepení očí a jiných 

HOLKY ZE SLANÉ U SEMIL
smyslů, sestavuji obraz včerejšího večera z dílků pu-
zzle. Nic mi nechybí, žádné škody nepociťuji, tedy až 
na kocovinu, která mě trochu dostává do jiných kolejí. 
Jen neznámé telefonní číslo mi naznačuje, že sen to 
asi nebyl. Nechám to chvíli uležet, jsa si vědom svého 
rozpoložení. Hoši mají divné poznámky na můj vrub, 
že jsem jim chyběl do karet a kdeže jsem to včera od-
poledne vlastně byl atp. Známe se dlouho na to, aby 
mě takové řeči dostávaly do rozpaků. Pivo na sprave-
ní, něco málo zakousnout a vydat se na zdravotní vy-
cházku, to je teď můj cíl.

Již spoustu let máme v Turnově zázemí v dřevěné 
chatě u Zrcadlové kozy. Chata je to našich kamarádů 
a když je to možné, máme ji k dispozici. Objekt je to 
prostý, ale krásný. Toaleta, sprcha, kuchyňský kout, 
i malá kamínka tam jsou, kdyby byla zima. Taková 
malá oáza v Ráji. Ano, i v Českém ráji můžete nara-
zit na oázu. Z turnovského centra je to taky kus cesty. 
Pěšky asi jako na Rohozec, ale je to na druhém břehu 
Jizery. Autem je to o velký kus dál, neb cesta pro pěší 
vede podél řeky. Touto cestou se za chvíli vydám a za-
stavím se v muzeu. Vždy mě tam něco zaujme a velká 
procházka mi udělá dobře. Nikdo z kluků se ke mně 
přidat nechce, jen mají prosík, abych koupil, co chybí 
v našem cateringu. 

Cestou se mi čistí mysl a obraz včerejšího dne na-
bývá ostřejších kontur. V Turnově se zastavím v hote-
lu „U Karla IV.“ a dám si kafe. Jsem tu teprve třetím 
hostem a je tu ticho jako v kostele. Napíšu nové kama-
rádce Peťuli zprávu, že žiju, s poděkováním za včerejší 
setkání. Peťule má malou dceru Danielu, Dádu, tak si 
kontakt uložím – „Holky ze Slané u Semil“.

Domluvíme se na setkání, jak to půjde. Polévá mě 
pocit blaha, že v Českém ráji mám spojence, někoho, 
kdo mi asi rozumí a jsou hned dvě. 

Doma napíšu pohled, pošlu a za týden se mi vrátí 
odpověď. Napíšu další, další a odpovědi mi stále cho-
dí zpět. Romantika jako z minulého století, krása. Při 
návštěvě Turnova si domluvíme setkání. Hezké chvil-
ky vyskakují z pohledniček v realitu. Vycházky i výle-
ty jsou kořením našich společně strávených chvilek. 
Užívám si tohoto svobodomyslného života, které má 
svoje kouzlo. Dáda je milá malá slečna. Jsem rád v je-
jich blízkosti.

Domov mám ale jinde, i když si to připouštět teď 
je těžké. Doma má člověk svoje povinnosti, závazky, 
pouta ke svým blízkým. Holky ze Semil to mají jistě 
podobně. Přátelství stojí nohama na zemi. Láska, to je 
jiný level. Láska hory přenáší, většina poezie nemluví 
o ničem jiném. Když se to povede, je to vrchol všeho. 
Přátelství vrcholem z tohoto pohledu není, ale přátel-
ství je víc. Hory nepřenáší, když je třeba, tak je obejde. 
Na rozdíl od lásky nevyprchá, je jak olej. Přátelství má 
prostě delší trvanlivost. Je-li opravdové, tak až do smr-
ti. 

Pohledničky časem vyprchaly, společné schůzky 
taky. Po pár letech jsme na sebe narazili. Peťule je stá-
le stejně krásná, a  Dáda už není malá slečna, ale velká 
holka. Přátelství zůstalo. Budeme si toho považovat, 
jistě i hýčkat, jak to bude možné. 

Náhody nás obklopují stále. Někdy je z toho láska 
na celý život, jindy přátelství, které má taky svoji vel-
kou hodnotu. Nakonec i to přátelství, bez lásky taky 
dost dobře není možné. 

Čtenářům Bouzovských novin přeji lásky plné jaro!
Michal Mayer
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Máme opět po pololetí. 
Prvňáci si důležitě odnesli 
domů svoje první vysvěd-
čení a určitě to s rodiči 
náležitě oslavili. Teprve 
teď jsou z nich totiž školá-
ci – mazáci, když dostávají 
výzo! 

Máme za sebou také ně-
které zajímavé a povedené 
akce.

V sobotu 18. ledna ob-
hájila naše škola krásné 
výsledky v Uzlařské rega-
tě (soutěž ve vázání uzlů) 
v Ostravě. Anežka Kolaví-
ková získala v konkurenci 
25 stejně starých dívek ve 
své kategorii zlatou medaili 
a Thea Kunčarová obsadi-
la sedmé místo. Holky jsou 
moc šikovné a skvěle nás reprezentovaly, je jas-
né, že bouzovské konkurence se musí bát i ve 
velkých městech.

Žáci 8. a 9.ročníku se vrátili z lyžařského 
kurzu. Od 19. do 24.ledna si užívali sněhu a po-
hody ve Starém Městě pod Sněžníkem a v Kun-
čicích. Dvacet tři borců trénovalo své lyžařské 
umění nebo se prokousalo prvními „krůčky“ na ly-
žích a dlužno říct, že se s tím popasovali skvěle 
všichni. Kromě toho trávili účastníci kurzu odpo-
lední čas na chatě oblíbenými činnostmi, jako je 
střelba z laserové vzduchovky, návštěva cukrár-
ny, diskotéka nebo pravidelné ranní rozcvičky 
ve sněhu. Vrátili se z lyžáku zdraví, spokojení 
a všichni přijeli jako úspěšní lyžaři.

Deváťáci si vyzkoušeli v lednu přijímačky na-
nečisto. Zkusili v simulovaných skutečných pod-
mínkách přijímacích zkoušek podat co nejlepší 
výkon a zjistit tak, zda zamýšlené střední školy 
jsou opravdu pro ně ty pravé, tedy zda mají šan-
ci udělat na ně přijímací řízení.

A co nás v nejbližší době čeká? V únoru je 
to beseda o Islandu, v rámci ekologické výchovy 
proběhne workshop „Voda v krajině“ pro starší 
žáky. Další akcí bude preventivní program „Spo-
lu teď a tady“ na utužení třídního kolektivu. 
Potom už nás v březnu čekají jarní prázdniny, 
těšíme se, že si odpočineme a případně uplatní-
me na horách lyžařské dovednosti. Taky aktiv-
ně navštěvujeme velké množství kroužků a moc 

se nám v nich daří, děkujeme tímto 
všem vedoucím kroužků za jejich 
čas a trpělivost.

Pak už přijde jaro, začneme 
chystat zápis do první třídy a zá-
pis do mateřské školy a opět nám to 
bude rychle ubíhat.

Teď jen doufáme, že se nám vy-
hnou chřipkové epidemie a že si čas 
do jarních prázdnin užijeme v klidu 
a pohodě.

Hezký zbytek zimního období, 
krásné slunečné dny a hodně ra-
dosti ze života přeje

Andrea Řezníčková
a děti, žáci i zaměstnanci

naší školy a školky
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Vizí a posláním našeho fotbalového sdru-
žení je rozvoj pohybových, sociálních 
a kulturních aktivit hráčů, rodičů a funk-
cionářů, sdílet tyto aktivity se všemi za-
interesovanými lidmi prostřednictvím 
fotbalových družstev, a to na trénincích 
a soutěžních utkáních na Bouzovsku, 

v rámci Olomouckého kraje. Tyto aktivity zahrnují po-
řádání a účast fotbalových tréninků, turnajů, soustře-
dění, přátelských a soutěžních utkání, pravidelných 
schůzek hráčů, trenérů a funkcionářů.
Sportovní aktivity:
Tým mužů "A" se účastnil Krajského přeboru 1.A tří-
dy Olomouckého kraje. Soutěž ovládl a postoupil do 
Krajského přeboru. Jedná se historický milník v kopa-
né na Bouzovsku. Nikdy v historii žádný místní klub 
mužů nehrál tak vysokou soutěž. Tento úspěch byl 
korunován účastí ve fi nále Krajského poháru, které se 
konalo na Andrově stadionu v Olomouci. Ve fi nále se 
Olešnice utkala s týmem TJ Sokol Čechovice, kterému 
podlehla. Nová sezóna 2024/2025 zahrnovala zápasy 
proti týmům jako 1. SK Prostějov B, Sokol Čechovice, 

Sulko Zábřeh, Sokol Konice, FK Brodek u Přerova, FK 
Mohelnice, Uničova B, FK Jeseník, FK Velká Bystřice, 
TJ Sokol Dolany, Želátovic, TJ Sokol Bělotín, FC Přerov, 
TJ Sokol Postřelmov a TJ Sokol Rapotín. A naši muži 
jsou v polovině soutěže překvapivě lídrem páté nej-
vyšší fotbalové soutěže v České republice. Náš "B" tým 
mužů soutěžil ve IV. třídě (10. liga) Okresního přeboru 
Olomouc, kde po skončení podzimní části soutěže fi -
guruje na 2. místě se ztrátou dvou bodů na vedoucí 
Dub nad Moravou.
I naše mládežnické týmy pokračovaly v aktivní čin-
nosti. Družstva poměřují své dovednosti a startují své 
soutěže v Okresních a Krajských soutěžích. Jsme hrdi 
a děkujeme trenérům za jejich nelehkou práci, kdy 
tito vedou aktivně čtyři družstva. Dvě družstva přípra-
vek a mužstva mladších a starších žáků. Rádi bychom 
od příští sezóny rozšířily náš klub o páté mládežnické 
mužstvo dorostu tak, aby byla zachována kontinui-
ta přechodu mládežníků v jednotlivých kategoriích.  
Dále pořádáme každoročně pro mládež halové a ven-
kovní turnaje. V minulém roce jsme uspořádali halový 
turnaj v Mohelnice a venkovní v Olešnici, kterých ser 
účastnilo vždy po 8 týmech z celé kraje.
Nábor nových hráčů:
Klub uspořádal nábor pro děti narozené v letech 
2015 až 2018 do družstva mladší přípravky. Tréninky 
probíhaly každé pondělí a čtvrtek od 17:00 hodin na 
hřišti v Olešnici. Tyto nábory budou probíhat i v letoš-
ním roce a rádi bychom tímto oslovily všechny rodiče 
a děti, ať přijdou a rozšíří naše řady.
V případě zájmu kontaktujte p. Paštěku mob. 
731 595 903.
Celkově lze sezónu 2023/2024 hodnotit jako vel-
mi úspěšnou pro 1. FC Olešnice u Bouzova, a to jak 
z hlediska sportovních výsledků, tak i organizačního 
rozvoje klubu.Klub 1. FC Olešnice u Bouzova děku-
je obci Bouzov, Olomouckému kraji, Národní spor-
tovní agentuře, společnosti Bouzovské lesy s.r.o., 
FAČR, sponzorům a podporovatelům klubu, zejména 
panu B. Charvátovi,Mgr. Bc. D. Tejkalovi, S. Malínkovi 
a MUDr. Jaroslavu Čampišovi, za podporu v roce 2024.
Pro podrobnější informace o činnosti našeho klubu 
doporučujeme naše int. stránky 1fcolesnice.cz.

ČINNOST FOTBALOVÉHO ODDÍLU 1.FC OLEŠNICE U BOUZOVA V ROCE 2024

Turnaj Mohelnice 10. 2. 2024Turnaj Mohelnice 10. 2. 2024

Turnaj Olešnice 18. 8. 2024Turnaj Olešnice 18. 8. 2024
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